
Discount on Purchase of Gasoline 
 
 Foundation members can enjoy HK$2 rebate per litre daily on gasoline 

purchases at any Shell petroleum stations (except the airport). 
 

 Foundation members have to apply for the fuel card in order to enjoy the 
privilege. 
 

 Foundation members must fill in the attached application form and submit 
relevant documents to Art Hill Ltd. for approval.  
 

 Art Hill Ltd. reserves the right to amend the terms and conditions of the offer 
without prior notice and its decision on any disputes is final.  
 

Contact information: 

Art Hill Ltd. 
Address: Shop No. 6, G/F, 254-266 Fa Yuen Street, Mong Kok, Kowloon  
Tel.:  (852) 2311 8870 
Fax:  (852) 2376 1566 
 
 
 
汽油折扣優惠 
 
 基金會員可於全港任何蜆殼油站（機場除外）享有汽油折扣，每天選購燃油，

每公升減港幣 2 元。 
 

 基金會員須申請燃油記賬卡方可享用優惠。 
 

 基金會員須填妥附上之申請表格及提交相關文件以供藝山有限公司審批。 
 
 藝山有限公司保留更改有關優惠條款及細則之權利，恕不另行通知。如有任

何爭議，藝山有限公司保留最終決定權。 
 

聯絡資料： 

藝山有限公司 
地址： 九龍旺角花園街 254-266號地下 6號舖 

電話： (852) 2311 8870 
傳真： (852) 2376 1566 
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